
Z á p i s č.10 

z jednání Exekutivy Jihomoravského krajského svazu házené dne 14.10.2013 

Přítomni : Ing. Antonín Levíček, Ing. Milan Letev, Lenka Kristová, Zdeněk Teller,  

                  RNDr. Jiří Konicar  

Omluven : Bc. Jiří Obršlík 

Hosté : Ladislav Kocáb, Jan Musil, Michal Hanák 

 

a/Problematika Exekutivy : 

- postup při chybách oddílů praktikujících výběr hráčů do kvóty individuálního startovného: 

   

  vyskytují se nedostatky v některých oddílech, po diskusi bylo dohodnuto, že v dalším  

  

  průběhu soutěží budou zjištěné chyby disciplinárně potrestány 

  

- Ing. Antonín Levíček a RNDr. Jiří Konicar jednali na ČSH o možnosti uspořádat školení            

 

  a doškolení trenérů licence C 

 

- Michal Hanák požadoval uspořádat školení ještě před koncem r.2013, protože oddíly házené 

   

  SK Kuřim a HK Královo Pole Brno mají více než 10 zájemců o účast na tomto školení,  

 

  po diskusi bylo rozhodnuto, že termín školení bude nejvhodnější až v lednu 2014, důvody: 

   

  1.více času na přípravu 

  2.možnost širšího výběru lektorů 

  3.nepojedou žádné soutěže 

   

- na ČSH dojedná vhodný termín v závislosti na volných lektorech z lektorského sboru  

  

  dojedná Ing. Antonín Levíček 

 

b/Problematika soutěžní komise : 

- Michal Hanák provedl při některých utkáních jihomoravských soutěží kontrolu vybavenosti 

  hřišť dle SŘH č.17 a zjistil závažné nedostatky, branky na hřištích nejsou upevněny !!! 

- nedostatky byly zjištěny na hřištích Tatran Bohunice, TJ Sokol.Juliánov a TJ Sokol  

  Hostěrádky-Rešov  



- ukládá se proto Soutěžní komisi JmKSH, aby v souladu s kapitolou 10.3. Rozpisu soutěží 

  potrestala zjištěné nedostatky pokutou 

- současně je třeba, aby KR JmKSH zjistila ty rozhodčí, kteří uvedené nedostatky připustili 

   a vyvodila z toho disciplinární důsledky 

- v termínu 8.12.2013 má být náš svaz pořadatelem kvalifikace do žákovské ligy starších žáků  

  a starších žákyň 

- pro kategorii starších žáků projevil zájem o uspořádání oddíl házené TJ Sokol Juliánov a pro  

  kategorii starších žákyň má zájem o uspořádání kvalifikace HK Hodonín, žádní další zájemci  

  se nepřihlásili 

- z toho důvodu bylo jednomyslně odsouhlaseno přidělit pořadatelství těmto oddílům 

 

-SK JmKSH povolila před začátkem soutěží start dvou dívek za kategorii mladší žáci, toto  

  povolení však není dostatečně doloženo, takže rozhodčí mají pochybnost, zda hráčka startuje  

  oprávněně, proto je třeba provést ihned nápravu, tak aby jejich start byl jednoznačně  

  písemně vyjasněn 

 

c/Problematika komise rozhodčích : 

- úhrada odměn lektorům doškolení rozhodčích pánům Novotný, Horáček byla provedena 

 

d/Problematika komise mládeže 

- je třeba prověřit, které vybavení pro soutěže školních nám nebylo z ČSH dodáno a ihned 

  ho nárokovat 

 

Příští schůze Exekutivy JmKSH  se bude konat v pondělí  18.11.2013  v 16:00 hod.                   

v restauraci Vegas Club.                                                                  

                                                          Zapsal: RNDr. Jiří Konicar 


